

La version française suit l'anglais dans ce courriel / French version follows the English in this e-mail

ENGLISH VERSION

Dear members of IUFRO,

We kindly ask you to share the text below with your students:

Dear students of Africa,

The International Forestry Students' Association (IFSA) will be hosting the annual [Northern Africa Regional Meeting \(NARM\)](#) in Sunyani, **Ghana, 21-26 May, 2017**. The theme of the meeting, hosted at the University of Energy and Natural Resources (UENR), is *"Improving resilience to climate change and realizing sustainable use of land, forest, and water resources: the role of youth"*. This meeting aims to enhance youth participation and effectiveness in forest science, to motivate youth to adopt environmentally friendly practices, and to build and strengthen the capacity of youth through education and research to meet the challenges of the changing climate.

The [Joint IUFRO-IFSA Task Force on Forest Education](#) is supporting NARM 2017 by providing a one-day training for students. The topic of the training is ***"Preparing and writing research proposals"***.

We offer **sponsorship** for 6 students from Africa to attend the meeting. The sponsorship includes travel costs to/from the meeting and the participation fee of the event (including accommodation).

How to apply?

Students, studying forestry or forestry-related sciences, at an African University who are interested in participating in the students' event should submit an application including:

- proof of student status
- copy of valid travel document (passport) indicating citizenship in an African country
- CV
- motivation letter, stating why you want to attend IFSA's Northern Africa Regional Meeting (max 750 words)
- estimated travel costs

Send all documents as one pdf to lena.ifs@gmail.com no later than **April 5th, 2017**.

Please note that the meeting and training will be conducted in ENGLISH, and all applications must be submitted in English language.

Further process?

1. The selection of candidates will be geared to achieve both geographical and gender balance.
2. All applicants will receive a notice on their status of application within 10 days after the deadline.

3. Successful candidates will receive further instructions for the registration process and travel planning.
A sponsorship agreement will be signed.
4. The 6 selected candidates will be required to submit one report on the event (max 1000 words), including some pictures.

We are looking forward to receiving your applications!

Best wishes,

Lena

Magdalena Lackner

Coordinator IUFRO IFSA Joint Task Force on Forest Education

e-mail: lena.ifsa@gmail.com | phone: [+43 676 533 1055](tel:+436765331055)

www.ifsa.net

www.iufro.org/science/task-forces/forest-education

VERSION FRANÇAISE

Chers membres de l'IUFRO,

Nous vous prions de bien vouloir partager ce message avec vos étudiants:

Cher(e)s étudiant(e)s d'Afrique,

L'Association internationale des étudiants en sciences forestières (International Forestry Students' Association, IFSA) célébrera la réunion annuelle [Northern Africa Regional Meeting \(NARM\)](#) à Sunyani, **Ghana, 21-26 mai, 2017**. Le thème de la réunion, - parainée par l'Université de l'Energie et des Ressources Naturelles (UENR), - est "Améliorer la résilience aux changements climatiques et réaliser l'usage durable des terres, forêts et des eaux: le rôle des jeunes" (*Improving resilience to climate change and realizing sustainable use of land, forest, and water resources: the role of youth*). Cette réunion a pour but de renforcer la participation des jeunes et leur contribution en sciences forestières, à motiver les jeunes à adopter des pratiques plus rationnelles, et vise à former et renforcer les capacités par la formation et la recherche afin de relever les défis du changement climatique.

Le groupe d'action IUFRO-IFSA en éducation forestière ([Joint IUFRO-IFSA Task Force on Forest Education](#)) porte soutien à NARM 2017 et organise un cours de formation d'une journée sur le thème "**Préparation et rédaction de propositions de recherche**".

Nous offrons un **programme de bourses** à six étudiants d'Afrique pour prendre part à la réunion. Les bourses couvrent les coûts de déplacement (aller et retour) au lieu de réunion et les frais d'inscription (logement inclus).

Comment postuler?

Les étudiant(e)s en sylviculture ou en sciences relatives aux forêts d'une université africaine intéressé(e)s à participer à ce programme, sont invité(e)s à soumettre leur application accompagnée de:

- preuve du statut d'étudiant
- copie du passeport indiquant l'appartenance à un pays africain
- CV
- lettre de motivation, expliquant les raisons pour lesquelles vous souhaitez participer à la réunion régionale Afrique du nord d'IFSA (max 750 mots)
- estimation des coûts de voyage

Prière d'envoyer tous les documents pdf à lena.ifsa@gmail.com avant le **5 avril 2017**.

Veuillez noter s.v.p que la réunion et la formation seront conduites en ANGLAIS, et que vous devez soumettre votre application en langue anglaise.

Le processus?

1. La parité et la diversité géographique seront également prises en considération pour faire la sélection finale des boursiers.
2. Tous les postulants recevront un avis sur le statut de leur application dans le délai de dix jours.
3. Les candidats retenus recevront des instructions détaillées pour le processus d'enregistrement et la planification du voyage.
Vous signerez un accord de bourse.
4. Les 6 candidats retenus seront demandés de rédiger un rapport de leur participation (max 1000 mots) avec des photos.

Nous réjouissons d'avance de recevoir vos applications!

Avec nos meilleures salutations,

Lena

Magdalena Lackner

Coordinator IUFRO IFSA Joint Task Force on Forest Education

e-mail: lena.ifsa@gmail.com | phone: [+43 676 533 1055](tel:+436765331055)

www.ifsa.net

www.iufro.org/science/task-forces/forest-education